



**TOEFL Junior® 國際英語考試**

敬啟者：

本校去年獲美國 ETS 香港區官方代表「聰穎教育」邀請，參與 TOEFL Junior® 國際英語考試。該考試對象是母語非英語的初中學童，目的主要診斷學生的英語能力(包括聽力、文法及閱讀三部份)，提供證書、個人報告及回饋予學校及學生，當中包括與國際標準(CEFR)對照的分數及藍思分級閱讀指標(Lexile)，以國際水平參數分析學生各項技能上的表現，以助作出相關跟進。

為更全面了解中一級同學的英語水平，及作出針對性的提升策略，本校鼓勵全級中一級同學應考 TOEFL Junior® 國際英語考試(包括聽力、文法及閱讀三部份)。參與同學均可獲得國際考試證書和成績報告作日後升學之用，校方亦希望收集全級中一同學成績作參考之用。有關詳情如下：

考試項目：英語聽力、文法及閱讀

考試日期：2022 年 1 月 11 日 (星期二)

考試時間：9:45 a.m. - 12:45 p.m. (同學於第一節考試後留校)

考試地點：學校禮堂

考試費用：學校集體報考優惠價: \$350 (原價\$670)

上述費用將採用 Alipay HK 繳費，請家長於十二月一日前登入 E-Class Parent App 繳交費用。正在領取社會綜合援助或學生資助全/半費津貼的同學，考試費用將由學校全數資助，豁免收費。若同學的家庭接受社會綜合援助或有其他原因需要學校發回收據證明，可附家長信向校務處申請。考試當天同學須帶備 2B 鉛筆、擦膠及身份證明文件。如欲查詢更多有關考試的詳情，可致電「聰穎教育慈善基金」香港熱線：(852) 2851 3822 或瀏覽 [www.TOEFLjunior.com.hk](http://www.TOEFLjunior.com.hk)。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二一年十一月二十六日

通告編號: 21-22 /034ce

**回 條**

敬覆者：

本人  同意敝子弟參與上述 TOEFL Junior® 國際英語考試。

不同意敝子弟參與上述 TOEFL Junior® 國際英語考試。(如不同意，請遞交家長信予英文老師說明原因)

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名： \_\_\_\_\_

班別： \_\_\_\_\_ 班號： \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署： \_\_\_\_\_

二零二一年十一月 \_\_\_\_\_ 日



Ref: 21-22/034ce  
26 November 2021

Dear Parent(s) / Guardian(s),

### TOEFL Junior® Test

Our school was invited by Smart Education, the official representative of Educational Testing Service's (ETS) TOEIC Tests in Hong Kong and Macao, to take part in TOEFL Junior® Tests last year. Intended for students learning English as a second language, the test assesses students' English proficiency in Listening Comprehension, Language Form and Meaning and Reading Comprehension. It also provides certificates and personalized reports which show students' scores mapped to the Common European Framework of Reference (CEFR) levels and Lexile measure as an indicator of students' reading ability for the school, parents and participants to understand their English proficiency levels and progress comprehensively.

In order to measure the degree to which our Form one students have attained proficiency and formulate relevant strategies to enhance students' language skills holistically, we encourage all Form one students to take part in TOEFL Junior® Tests. Participants will obtain a certificate and score report rendering test scores corresponding to CEFR levels which are serviceable for overseas schooling. The details of the test are as follows:

Sections : Listening Comprehension, Language Form and Meaning and Reading Comprehension  
Date : 11 January 2022 (Tuesday)  
Time : 9:45 a.m. – 12:45 p.m. (students will have to stay after the first session of the exam)  
Venue : School Hall  
Fee : Discounted price for school application: \$350 (Original price: \$670)

The above fee will be collected via Alipay HK and the fee should be submitted by 1 December. Students receiving CSSA or full / half remission under the "Student Financial Assistance Scheme" (SFAS) will be exempted from the above fee. Students who receive CSSA (or with any other reasons) can request the receipt of the examination fee by submitting a parent's letter to the school office. Participants have to bring a 2B pencil, eraser and Identity Card. For further information, you may contact Smart Education at (852) 2851 3822 or visit [www.TOEFLjunior.com.hk](http://www.TOEFLjunior.com.hk).

Yours sincerely,  
Steven Hon  
Principal

Ref: 21-22/034ce  
\_\_\_ Nov 2021

### Reply Slip

- I  permit my son/daughter to take part in TOEFL Junior® Tests.  
 do not permit my son/daughter to take part in TOEFL Junior® Tests. (Please submit a parent's letter to the English teacher stating the reason)

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_